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2022:  Beckett & the Men froM the Ministry
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AkhMAtovA & MAtisse
This evening is concerned with the juxtaposition of  the work of  a poet and a painter,

Anna Akhmatova & Henri Matisse, and is an attempt to embrace it from the aspect of  now, 
thus in a non-historical manner. A kind of  contemporary exhibition-cum-performance 

of  the dead by the living, not looking back and trying to place them, but concerned with how 
the phenomenon of  their work is active now. This is not merely about ‘them’ but is rather a 

manifestation of  the results of  their lives. Both artists became phenomenally popular without 
in the slightest compromising their work. 

Dieser Abend stellt die Arbeit einer Dichterin und eines Malers, Anna Akhmatova & Henri Matisse 
nebeneinander, ein Versuch, eine Art zeitgenössischer „Exhibition-cum-performance“ der Toten von den 

Lebendigen zu schaffen: Es geht nicht um das Zurückschauen, sie geschichtlich in Aspik zu setzen, sondern 
um das Phänomen ihrer Arbeit, das bis zum heutigen Tag aktiv ist. Es geht nicht um ein Porträt, sondern 

um eine Offenbarung der Ernte ihrer Leben. Die Popularität von beiden wurde sehr groß, ohne dass sie 
ihr Werk je im Geringsten kompromittiert haben. 

with Eugen Blume
Anastasia Begunova
Alla Caricina
Inna Köhler
Alexander Mindlin
Tata Tsereteli 
and Chris Newman
Kerstin Lücker
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Christiane Grüß  

donAtions welcoMe. 
Dank AVP Architekten, Catrin Hedwig, 
Axel Nowak, Michael Wilke, Ralf  Wilsch 
und meiner Mutter Ursula Grüß

Neustart Kultur

Einlaß am Abend nach 2G Regel.

Projektion B. Ramgeus, A. Reuter 
Ton Thanos Karakantos
Technik Joseph Karg, Herr Merten

Christiane Grüß, Kaiser-Friedrich-Str. 27, D-10585 Berlin
Falls Adressat verzogen, bitte zurück an Absender.


